

سفارة الهند

دمشق

دعوة لمناقصة

التاريخ: شباط 2017.20

الرقم. دام/ إداري/II-PT-99/1/872

الموضوع- صيانة الحديقة في سفارة الهند و منزل السفير في دمشق (سورية)

تدعو سفارة الهند في دمشق الشركات المتخصصة لتقديم عروض أسعار لصيانة الحدائق (من كافة الجوانب) الواقعة في المناطق التالية:

أ- حديقة سفارة الهند الكائنة في 3455، شركسية، شارع ابن الهيثم، أبو رمانة، دمشق (زيارتين أسبوعيا).

ب- حديقة منزل السفير الكائن في مزة فيلات غربية شارع الغزاوي، مزة، دمشق (أربع زيارات أسبوعيا).

تتحمل السفارة جميع تكاليف النباتات ، الأزهار ، البذور وغير ذلك. آخر موعد لتقديم عروض الأسعار يوم 10 آذار، 2017 .
لمزيد من المعلومات وللزيارة الميدانية، يرجى الاتصال بمدير السفارة على الرقم 11-3347351/3347352/337900-963 من الساعة 0900 إلى الساعة 1600 من الأحد للخميس.

س.ر. مينا

مدير السفارة

سفارة الهند في دمشق

البريد الإلكتروني: hoc.damascus@mea.gov.in

Embassy of India
Damascus

Notice Inviting Tender

No.DAM/ESTT/872/1/99-PT-II

Dated: February 20, 2017

Subject- Maintenance of garden at Embassy of India and Embassy Residence in Damascus (Syria)

Embassy of India in Damascus invites quotation from the professional companies for the maintenance of gardens (in all aspects) located at the under mentioned addresses:

- a) Garden at Embassy of India, 3455, Sharkassivah, Ibn Al Haitham Street, Abu Rumaneh, Damascus (2 visits in a week).
- b) Garden at Embassy Residence, West Villas Al Ghazauy Street, Mazzeh, Damascus (4 visits in a week)

2. The cost on account on plants, flowers, seeds etc. will be borne by Embassy. The last date of submission of quotation is 10th March, 2017. For site visit and details, please contact Head of Chancery at Telephone No. +963-11-3347351/3347352/337900 from 0900 hrs. to 1600 hrs. from Sunday to Thursday.



(S.R. Meena)

Head of Chancery

Embassy of India, Damascus

E-mail: hoc.damsacus@mea.gov.in